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Plats och tid Kommunkansliet, Rådhuset, klockan 13:30-17:00 (ajournering kl. 15:15-15:25) 

Beslutande Per-Ola Mattsson, ej §§ 258, 261 Ordförande (S) 
Magnus Gärdebring, ordf § 258 2:e vice ordf (M) t.o.m. del av 

§ 245 
Mats Dahlbom, ej § 258, ordf § 261 1:e vice ordf (C) 
Charlott Lorentzen Ledamot (MP) 
Elin Petersson Ledamot (M) t.o.m. § 253 
Marie Sällström Ledamot (S) 
Magnus Sandgren Ledamot (M) 
Christel Friskopp Ledamot (S) 
Björn Tenland Nurhadi Ledamot (SD) 
Marco Gustavsson Ledamot (C) 
Bodil Frigren Ericsson Ledamot (L) 
Annika Westerlund Ledamot (S) 
Andreas Saleskog Ledamot (S) 
Tommy Larsson Ledamot (V) 
Britt Jämstorp Ledamot (KD) 
 

Tjänstgörande 
ersättare 

 
 
Leif Håkansson (S) 
Sofie Ekenberg (C) 
Jan Bremberg (S) 
Claes Jansson (MP) 
Jan-Åke Berg (S) 
Claes Jansson (MP) 
 
Jan-Åke Berg (S) 
 
Iréne Ahlstrand-Mårlind (M) 
Ulf Ohlsson (M) 
Emanuel Norén (L) 
Lars-Olof Larsson (KD) 
Ulf Ohlsson (M) 
Johnny Persson (S) 

 Ersätter 
Christel Friskopp (S) 
Bodil Frigren Ericsson (L) 
Andreas Saleskog (S) 
Per-Ola Mattsson (S) § 258 
Mats Dahlbom (C) § 258 
Magnus Gärdebring (M) fr.o.m. § 
250 (ej § 258) 
Elin Petersson (M) fr.o.m. § 254 (ej 
§ 258) 
Per-Ola Mattsson (S) § 261 
Annika Westerlund (S) § 261 
Leif Håkansson (S) § 261 
Tommy Larsson (V) § 261 
Jan-Åke Berg (S) fr.o.m. § 266 
Britt Jämstorp §§ 254-266, 268-269 
 

 

 

Närvarande 
ersättare 

  
Iréne Ahlstrand Mårlind (M) (ej § 265), Ulf Ohlsson (M), V, Claes Jansson 
(MP), Jan-Åke Berg (S), Emanuel Norén (L), Johnny Persson (S), Lars-Olof 
Larsson (KD) (ej § 265) 

Övriga Daniel Wäppling, kommundirektör 
Ulrika Nordén Johansson, förvaltningschef samhällsbyggnad 
Annette Sandberg, kommunikationschef 
Åsa Nygren, ekonomichef  
Anna Persson, utredare 
Jeanette Conradsson, planarkitekt §§ 242-244 
Maria Hjelm Nilsson, VD Karlshamnsfastigheter § 245 
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Malin Lind Mattsson, försvarsdirektör Länsstyrelsen Blekinge § 267 
Mats Hadartz, säkerhetschef § 267 
Christina Svensson, säkerhetsskyddschef § 267 
 
 

Paragrafer §§ 242-269  

Utses att justera Marco Gustavsson (C)  

Justeringsdatum  2020-11-26 

   
Sekreterare Anna Persson  
   
   
Ordförande Digital signatur Digital signatur 

 Per-Ola Mattsson (ej §§ 258, 261) Magnus Gärdebring (§ 258) 
 
Digital signatur 

Mats Dahlbom (§ 261)  
   
Justerande Digital signatur  
 

                              Marco Gustavsson 
 
 

 
Tillkännagivande av justerat protokoll 

 
Beslutsinstans: Kommunstyrelsen 

Beslutsdatum: 2020-11-24 

Tillkännages fr.o.m.: 2020-11-30 

Tillkännages t.o.m.: 2020-12-22 

Protokollet förvaras: Rådhuset 

_____________________________________________________________________ 
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§ 246 Information från kommundirektören 
 
Kommunstyrelsens beslut 

 
att ta informationen till protokollet.  
 
Sammanfattning 

 
Kommundirektör Daniel Wäppling informerar om följande: 
 

- Återrapportering om fördjupad granskning av Karlshamnsfastigheter AB. Vi har 
ännu inte hittat en firma som ska göra kontrollen. 

- Arbete med att sammanföra samhällsbyggnadsförvaltningen och 
kommunledningsförvaltningen till en gemensam förvaltning pågår. Namn på 
förvaltningen är inte klart. Anledningen till förändringen är att verksamheterna 
under kommunstyrelsens verksamhetsområde ska finnas i en förvaltning direkt 
under styrelsen i enlighet med kommunallagen. En bieffekt är att vi förväntar oss 
minskade personalkostnader. Formellt bildas förvaltningen den 1 januari 2021. 
Förändringen ska MBL-förhandlas.  

- Budgetprocessen pågår och det råder tuffa tidskrav för förvaltningarna. 
Kommunens budget antogs av kommunfullmäktige 2020-11-23. Enligt plan ska 
verksamhetsplanerna hanteras i nämnderna under december.  

- Avstämning av bolagens delårsrapporter är klar. Kreativum har stora problem på 
grund av pandemin. Antagligen kommer vi se en påverkan även under delar av 
nästa år också. Bolaget jobbar just nu med att strukturera om verksamheten. 
Gäller även till viss del Karlshamnsfastigheter.  

- Förbunden rullar på. VMAB kommer aktualisera frågan om långsiktig finansiering 
av täckning av deponierna. De medel som tillfördes 2018 riskerar inte räcka.  

- Information kring pandemin skickas till alla förtroendevalda m.fl. Vi ser ingen 
smittspridning inom våra verksamheter. Enskilda anställda är dock smittade. 
Men ju fler smittade, desto större risk för smittspridning även inom 
organisationen.  

 
 
 
 


